
WARSZAWA, 23/03/2017 

 

PROTOKÓŁ Z WALNEGO ZEBRANIA 

Klubu Imprez na Orientację STOWARYSZE 

W dniu 23 marca 2017 r. w Warszawie 

 

Po powitaniu zebranych i otwarciu Walnego Zebrania zostało wybrane Prezydium w składzie: 

Dariusz Walczyna (przewodniczący), Ania Natusiewicz (wiceprzewodniczący) i Ania Kadłubowska 

(sekretarz). Przyjęto wniosek o to by, Prezydium pełniło rolę Komisji Mandatowej (17 głosów za, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu) oraz by Prezydium pełniło również funkcję Komisji Wyborczej (17 

głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu). 

Kolejnym zaproponowanym wnioskiem było to, by  Komisja Uchwał i Wniosków była inna niż 

Prezydium, m.in. z tego powodu, by sekretarz mógł skupić się na notowaniu przebiegu zebrania, 

a  Komisja mogła wyłapać wnioski, jakie zostaną zaproponowane w trakcie zebrania. Do Komisji Uchwał 

i Wniosków zostały wybrane dwie osoby: Renata Łaska i Marek Piela (16 głosów było za, 0 przeciw, a 1 

osoba wstrzymała się od głosu). 

Następnie zostało odczytane sprawozdanie Komisji Mandatowej z informacją, że na Walnym 

Zebraniu obecnych było 17 spośród 28 członków Klubu STOWARZYSZE, którzy opłacili w tym roku 

składki, co stanowiło 61% delegatów Klubu. Stwierdzono zatem, że Walne Zebranie, które odbywa się 

w drugim terminie jest prawomocne.  Został przyjęty porządek obrad wg listy dostępnej wcześniej na  

stronie Klubu i dostępnej do wglądu na zebraniu (17 głosów za, 0 przeciw, 0 osób wstrzymało się od 

głosu). Następnie Darek Walczyna streścił regulamin Zebrania, jego główne cele, m.in. wprowadzenie 

ewentualnych zmian w regulaminie Klubu, zdecydowanie o liczbie członków Zarządu 

i przeprowadzenie głosowania. Regulamin został przyjęty jednogłośnie (17 głosów za, 0 przeciw, 0 osób 

wstrzymało się od głosu). 

Basia Szmyt, Prezes Klubu, odczytała Sprawozdanie z działalności Klubu w latach 2015-2017. 

W sprawozdaniu znalazła się informacja o liczbie imprez organizowanych przez Klub, w tym imprez 

rangi ogólnopolskiej, informacja o organizowanych co roku w marcu Kursach Animatorów 

i Organizatorów Imprez na Orientację oraz o tym, że członkowie brali udział w Centralnym Kursie na 

Przodowników Imprez na Orientację, zarówno jako wykładowcy jak i kursanci. Ośmioro spośród 

członków Klubu w 2015 r. otrzymało uprawnienia Przodowników, a troje w 2016 r. uprawnienia AInO. 

Klub organizował zawody piesze, biegowe i rowerowe, członkowie brali udział w imprezach jako 

uczestnicy imprez, organizatorzy i budowniczowie tras, wymienione zostały imprezy docenione 

i nagrodzone w konkursach mazowieckich i ogólnopolskich. Następnie zostało wypunktowane, czego 

nie udało się zrobić, m.in. koszulek klubowych z powodu zbyt małego zainteresowania, prowadzenia 

współdzielonego arkusza do ewidencji miejsca przetrzymywania majątku Klubu, lokalu dla Klubu, gdzie 

byłoby można przechowywać rzeczy i organizować spotkania. Na końcu Basia odczytała sprawozdanie 

finansowe Klubu, w tym co zostało kupione (stolik, pieczątki i nowe lampiony).  

Darek Walczyna odczytał Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej, w którym stwierdzono, że Zarząd 

bardzo dobrze sprawował swoją rolę i zaproponował udzielenie absolutorium. Nie było uwag do 

sprawozdań Zarządu Klubu i Komisji Rewizyjnej. Absolutorium dla Zarządu zostało udzielone 



(16 głosów za, 0 przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu).  Została przyjęta uchwała, że nie będzie na 

razie wprowadzonych żadnych zmian w regulaminie Klubu (17 głosów za tym, 0 przeciw i 0 wstrzymało 

się od głosu). W przyszłości i tak czeka nas zmiana regulaminu Klubu, ponieważ zmieni się regulamin 

PTTK. 

Kolejną częścią zebrania była Dyskusja i sprawy programowe. Chcemy utrzymać kierunek, 

jakim do tej pory działaliśmy, jako Klub chcielibyśmy dalej organizować imprezy ogólnopolskie. Darek 

Mazurek wspomniał, żeby o tym, czy zgłaszać imprezę do rangi ogólnopolskiej decydował razem Zarząd 

Klubu. Chcielibyśmy mieć koszulki klubowe, chociażby po to, by jako organizatorzy na większych 

imprezach móc być łatwo rozpoznawalnym przez uczestników (np. na Niepoślipce członkowie Klubu-

organizatorzy mieli kamizelki odblaskowe). Jednocześnie członkowie Klubu jako uczestnicy zawodów 

mogliby nosić podobne koszulki, tak jak to jest w przypadku innych klubów.  Padły wnioski o 

przeprowadzenie szkolenia wewnętrzne dla członków Klubu z tworzenia map w programach 

graficznych, współpracę ze szkołami, po to, by na imprezy przychodziło więcej dzieci oraz o to, by 

kalendarz spotkań Klubu był ustalany wcześniej, by członkowie dowiadywali się o spotkaniach 

wcześniej, a nie dwa dni po nim. W regulaminie Klubu nie ma informacji, ile czasu trzeba czekać na 

wyniki z imprezy, w nawiązaniu do tego padł wniosek, by organizatorzy zawodów informowali na 

stronie internetowej, że wyniki mogą być trochę później i jednocześnie podawali przybliżony termin 

ich publikacji, tak by uczestnicy nie dopytywali się innych członków klubu, kiedy się ich można 

spodziewać. Kolejną sprawą był ranking Gwiazdy, który jakiś czas temu został zawieszony, Darek 

Walczyna zaproponował wybór nowego Sędziego, bo sam chciałby zrezygnować z tej funkcji. Darek 

Mazurek wspomniał, że przydałyby się małe zmiany w regulaminie rankingu Gwiazdy, bo można się 

spodziewać, że zawsze najwyżej w rankingu będą uczestnicy kategorii TZ, Mariusz Siwiec zgłosił się jako 

kandydat do funkcji Sędziego Gwiazdy. Zaproponowano zmiany w stronie internetowej Klubu, m.in. 

zrobienie zakładki na stronie dotyczącej nowo powstałego cyklu Treningów ZPK, w miejsce zakładki 

Stowarzyszek oraz to, by strona klubowa była bardziej przejrzysta i czytelna i najnowsze informacje o 

danej imprezie wyskakiwały na początku strony. Maria Kuzak wspomniała o roku Wisły i tym, że można 

zorganizować w ramach jego obchodów imprezę nad Wisłą i zgłosić ją do zamieszczenia na stronie 

związanej z rokiem Wisły, co nam da promocję i reklamę imprezy i na mapkach będziemy mogli 

zamieścić  logo roku Wisły. Podobnie możemy robić przy okazji innych rocznic, np. 150-lecia tramwajów 

warszawskich. Propozycją Darka Mazurka było posiadanie przez Klub sponsora tytularnego , który 

będzie zapewniać nagrody, a my go będziemy reklamować na mapkach.  

Kolejnym punktem Zebrania było zgłoszenie kandydatów do władz Klubu, wcześniej należało 

zdecydować ile osób ma liczyć Zarząd; zgodnie z regulaminem powinno być to 3-7 osób. Padły wnioski 

o 3 osoby (Darek Mazurek) i 5 (Mariusz Siwiec). Zuzia Malanowska zgłosiła Tomka Dombiego, który 

odmówił, Basia Szmyt zgłosiła Anię Kadłubowską, Tomka Łaskiego, Renatę Łaską i Anię Natusiewicz, 

spośród których nie zgodziła się Ania Natusiewicz. Mariusz Siwiec zgłosił kandydatury Pawła 

Rozwadowskiego, Ani Malanowskiej, Tomka Waśko i Przemka Witczaka, wszyscy odmówili. Basia 

Szmyt zgłosiła Zuzię Malanowską, która się zgodziła. Lista została zamknięta (16 głosów za, 0 przeciw, 

0 osób wstrzymało się od głosu). Nastąpiło głosowanie nad liczbą członków Zarządu, wyniki 

przedstawiały się następująco: 3 osoby (5 głosów za, 6 przeciw, 6 osób wstrzymało się od głosu), 5 osób 

(10 za, 2 przeciw, 4 osoby wstrzymały się od głosu), czym zadecydowano, że Zarząd będzie 

pięcioosobowy.  



Następnie zgłaszano kandydatów do Komisji Rewizyjnej. Zgłosił się Mariusz Siwiec, odmówili 

Marek Piela i Tomek Waśko, natomiast zgodzili się Przemek Witczak i Tomek Dombi. W skład Komisji 

Skrutacyjnej weszli Tomek Waśko, Marek Piela i Ania Natusiewicz (17 głosów było za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się od głosu). 

Wybór członków Zarządu i członków Komisji Rewizyjnej miał nastąpić w wyniku niejawnego 

głosowania za pomocą kartek z listami kandydatów, przez wpisanie przez głosujących przy kolejnych 

nazwiskach kandydatów słowa TAK lub NIE. Darek Walczyna przeczytał wnioski spisane w trakcie 

dyskusji przez Renatę Łaską – członka Komisji Uchwal i Wniosków. W skrócie było to: koszulki klubowe 

dla organizatorów i uczestników, kontynuacja dotychczasowych celów Klubu, wspólne podejmowanie 

decyzji odnośnie zgłaszania imprez do rangi ogólnopolskiej, szkolenie z tworzenia map, kierowanie 

imprez do młodszych uczestników, wcześniejsze informowanie o spotkaniach klubowych, 

dopilnowanie publikacji wyników, rozważenie wprowadzenia zmian do regulaminu Gwiazdy i wybór 

nowego Sędziego, modyfikacja strony internetowej Klubu, włączenie się do obchodów rocznic 

i pojawiających się ważnych wydarzeń.  

Następnie Ania Natusiewicz podała informację, że 17 delegatów obecnych na prawomocnym 

Walnym Zebraniu wybrało 5 osób do Zarządu Klubu i 3 osoby do Komisji Rewizyjnej, poniżej listy 

z liczbą oddanych głosów. 

 

 

 

 

 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że wybory są ważne i zakończono obrady. W obu grupach 

zostały przydzielone funkcje: 

 

         

 

 

 

Protokołowała: Anna Kadłubowska 

Zarząd:  

Ania Kadłubowska: 15 

Renata Łaska: 16 

Tomek Łaski: 16 

Zuzia Malanowska: 16 

Basia Szmyt: 16 

 

Komisja Rewizyjna: 

Tomek Dombi: 16 

Mariusz Siwiec: 15 

Przemek Witczak: 16 

 

Basia Szmyt – Prezes Klubu 

Tomasz Łaski – wiceprezes 

Renata Łaska – sekretarz 

Zuzia Malanowska – członek 

Ania Kadłubowska  - skarbnik 

 

Tomek Dombi – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Mariusz Siwiec – członek 

Przemek Witczak – członek 


